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Every September 10 is teachers\' day in China. Teacher\'s day is China\'s only three industry, including nurses day, jour...
　　Every September 10 is teachers\' day in China. Teacher\'s day is China\'s only three industry, including nurses day, journalist day holiday. In different historical periods in China since 1931, a total of four different date and the nature of the teachers\' day.
　　First appeared in the history of our country is teacher\'s day in 1931. At that time, the education of famous professor TaiShuang autumn and range coverage and contact the educators of Beijing, Shanghai, to June 6 as teacher\'s day each year, and published the declaration of teachers\' day, improve teachers treatment, safeguard work, improve teachers\' accomplishment three goals. This teacher\'s day is not recognized by the kuomintang government of the time, but all over the country produced a certain influence.
　　In view of the \"six,\" teacher\'s day is the teachers organize to set up, the kuomintang government has not acknowledged that in 1939, the KMT government decided to set up the ministry of education of Confucius\'s birthday (August 27) for teachers\' day, and issued the \"interim measures for teacher\'s day to commemorate\", but was not in the country.
　　In 1951, the ministry of education of the People\'s Republic of China and the all-china federation of trade unions, agreed to combine with \"51\" international labor day together as teacher\'s day in China. Due to various reasons, teachers did not practice in fact.
　　In order to carry forward the fine tradition of \"attaching importance\", improve teachers\' status, January 21, 1985, on the sixth session of the 9th meeting of the standing committee of the National People\'s Congress formally by the state council on establishing a teacher\'s day, to determine teacher\'s day on September 10th every year for China. Since then, the teacher had own festival.
　　每年的9月10日是中国教师节。 教师节是我国仅有的包括护士节、记者节在内的3个行业性节日。自1931年以来，我国在不同历史时期共有过4种不同日期和性质的教师节。
　　我国历史上最早出现的教师节是1931年。当时，教育界知名教授邰爽秋、程其保等联络京、沪教育界人士，拟定每年6月6日为教师节，并发表《教师节宣言》，提出改善教师待遇、保障教师工作、增进教师修养3项目标。这个教师节没有被当时的国民党政府承认，但在全国各地产生了一定影响。
　　鉴于“六·六”教师节是教师自发组织设立的，国民党政府没有承认，1939年，国民党政府教育部决定另立孔子诞辰日(8月27日)为教师节，并颁发了《教师节纪念暂行办法》，但当时未能在全国推行。
　　1951年，中华人民共和国教育部和中华全国总工会共同商定，将教师节与“五一”国际劳动节合并一起作为我国教师节。由于种种原因，教师节实际上并未实行。
　　为了发扬“尊师重教”的优良传统，提高教师地位，1985年1月21日，在第六届全国人大常委会第九次会议上正式通过国务院关于建立老师节的议案，确定每年9月10日为中国的教师节。从此以后，老师便有了自己的节日。
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